
 
ГРОМАДСЬКА РАДА 

ПРИ ВИКОНАВЧОМУ ОРГАНІ КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

(КИЇВСЬКІЙ МІСЬКІЙ ДЕРЖАВНІЙ АДМІНІСТРАЦІЇ) 

 

ПРОТОКОЛ № 7 

засідання Громадської ради  

при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації)  

 

м. Київ, вул. Хрещатик, 36  

каб. 514                                               14 вересня 2022 року 

 

Загальна кількість членів Громадської ради – 35 осіб. 

Присутні члени Громадської ради:  18 осіб.  

Запрошені:  

• представник Київської міської військової адміністрації, полковник 

Островершко С.В. 

• Уповноважена Київської міської ради з прав осіб з інвалідністю 

Петрівська Л.С. 

• директор Департаменту земельних ресурсів виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) Пелих В.М. 

• заступник директора КП «Київський інститут земельних відносин» 

Процевська С.В. 

• заступник директора Департаменту охорони здоров’я виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) 

Куцопал Д.В. 

• т.в.о. голови Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації 

Бабій П.М. 

• голова постійної комісії Київської міської ради з питань охорони здоров’я 

та соціального захисту Порошенко М.А. 

• директор Департаменту соціальної політики виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) 

Світлий Р.В. 

• заступник начальника Управління екології та природних ресурсів 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) Бахмат Ю.О. 

• головний спеціаліст відділу внутрішньої політики та взаємодії з 

інститутами громадянського суспільства Департаменту суспільних 

комунікацій виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) Селюк І.М. 

 



Засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) відкриває заступник 

голови Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) Павленко Анатолій Микитович. Він 

проінформував присутніх, що голова Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошея 

Г.Г. знаходиться на лікарняному і відповідно до пункту 11.3 Регламенту 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) головуючим на засіданні буде заступник 

голови Павленко А.М.. Також Павленко А.М. повідомив, що на засіданні 

зареєстровано 18 членів Громадської ради із 35. Таким чином, засідання 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) правомочне. Павленко Анатолій Микитович 

запропонував розпочати засідання. 

 

Слухали: Павленка А.М., який вручив Подяки Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) запрошеним волонтерам, посадовцям та іншим особам за їх 

активну участь в організації та роботі Київського форуму волонтерів 

«ЄДНАЙМОСЯ задля ПЕРЕМОГИ» 

 

Слухали: Павленка А.М., який запропонував затвердити наступний порядок 

денний засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації): 

 

1. Про вжиття заходів щодо запобігання і зниження захворюваності 

населення міста Києва пов’язаних з розповсюдженням небезпечних для 

здоров’я рослин.  

Доповідачі: Петровський В.Б., представники Департаменту охорони 

здоров’я та КО «Київзеленбуд». 

2. Щодо належного функціонування медичних установ в місті Києві 

Доповідач: Базік О.М., представник Департаменту охорони здоров’я) 

3. Щодо питання фінансової підтримки міських громадських організацій 

людей з інвалідністю. 

Доповідачі: Петровський В.Б., представники Департаменту соціальної 

політики та Департаменту фінансів. 

4. Щодо отримання на офіційних засадах міськими громадськими 

організаціями людей з інвалідністю гуманітарної допомоги у вигляді 

продуктів харчування з Гуманітарного штабу м Києва для забезпечення 

ними (продуктами харчування) людей з інвалідністю. Доповідачі: 

Петровський В.Б., представник Департаменту соціальної політики. 

5. Щодо збільшення пенсійних та соціальних виплат до базової 

мінімальної суми, що не менше розміру мінімальної заробітної плати по 

Україні.  

Доповідачі: Петровський В.Б., представник Департаменту соціальної 

політики. 

6. Щодо законності створення ОСНів в місті Києві. 



Доповідач: Шкулій Є.В. 

7. Щодо стану виконавчої дисципліни Департаменту земельних ресурсів 

Доповідачі: Калько Д.О., представник Департаменту земельних 

ресурсів. 

8. Щодо виконання міської цільової програми щодо використання та 

охорони земель м.Києва на 2019-2021 роки. 

Доповідачі: Калько Д.О., представник Департаменту земельних 

ресурсів. 

9. Щодо контролю виконання розпорядження КМВА №596 від 08.08.2022 

Доповідач: Луценко Г.В. 

10. Щодо організації роботи з ВПО. 

Доповідач: Аракелян А.О.) 

11.  Різне 

 

Виступили: Павленко А.М., який запропонував зняти з розгляду дев’яте та 

десяте питання порядку денного у зв’язку з відповідним прохання  доповідачів, 

а у розділі «Різне» розглянути звернення від Асоціації похороної справи в 

Україні щодо діяльності ТОВ «РИТУАЛЬНИЙ ДІМ «СЯЙВО». 

 

Вирішили:  

1. Зняти з розгляду дев’яте та десяте питання порядку денного. 

2. Включити в порядок денний в розділ «Різне» питання «Щодо діяльності 

ТОВ «РИТУАЛЬНИЙ ДІМ «СЯЙВО»» 

  

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Вирішили: Затвердити наступний порядок денний засідання Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації): 

1. Про вжиття заходів щодо запобігання і зниження захворюваності 

населення міста Києва пов’язаних з розповсюдженням небезпечних для 

здоров’я рослин.  

Доповідачі: Петровський В.Б., представники Департаменту охорони 

здоров’я та КО «Київзеленбуд». 

2. Щодо належного функціонування медичних установ в місті Києві 

Доповідач: Базік О.М., представник Департаменту охорони здоров’я) 

3. Щодо питання фінансової підтримки міських громадських організацій 

людей з інвалідністю. 

Доповідачі: Петровський В.Б., представники Департаменту соціальної 

політики та Департаменту фінансів. 

4. Щодо отримання на офіційних засадах міськими громадськими 

організаціями людей з інвалідністю гуманітарної допомоги у вигляді 

продуктів харчування з Гуманітарного штабу м. Києва для забезпечення 

ними (продуктами харчування) людей з інвалідністю. Доповідачі: 

Петровський В.Б., представник Департаменту соціальної політики. 



5. Щодо збільшення пенсійних та соціальних виплат до базової 

мінімальної суми, що не менше розміру мінімальної заробітної плати по 

Україні.  

Доповідачі: Петровський В.Б., представник Департаменту соціальної 

політики. 

6. Щодо законності створення ОСНів в місті Києві. 

Доповідач: Шкулій Є.В. 

7. Щодо стану виконавчої дисципліни Департаменту земельних ресурсів 

Доповідачі: Калько Д.О., представник Департаменту земельних 

ресурсів. 

8. Щодо виконання міської цільової програми щодо використання та 

охорони земель м. Києва на 2019-2021 роки. 

Доповідачі: Калько Д.О., представник Департаменту земельних 

ресурсів. 

9. Щодо діяльності ТОВ «РИТУАЛЬНИЙ ДІМ «СЯЙВО». 

Доповідач: Лазуренко М.О. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Перше питання порядку денного:  

«Про напрацювання основних заходів спрямованих на організацію належного 

забезпечення життєдіяльності міста в умовах воєнного стану» 

 

Слухали: Петровського В.Б. який проінформував, що протягом серпня та на 

початку вересня Громадська рада при КМДА, за ініціативи Комітету з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту, внутрішньо-переміщених осіб та 

учасників бойових дій Громадської ради при КМДА, надіслала Департаменту 

охорони здоров’я два листи: перший з переліком питань, які виникли у 

Комітету по роботі Департаменту та з запрошенням на зустріч з членами 

Комітету, другий – щодо ситуації з поширенням в місті Києві шкідливих 

рослин. На перший лист Департамент  надав відповіді на питання, викладені в 

листі Громадської ради, а на другий-відреагував формальною відпискою. 

Особистої зустрічі з членами Комітету керівництво Департаменту також 

уникає.  

 Петровський В.Б. проінформував присутніх про значне збільшення алергічних 

реакцій у киян на амброзію, золотарник, полин тощо через значне поширення в 

рекреаційних зонах міста цих небезпечних для здоров’я людини рослин. Він 

повідомив, що Громадською радою при КМДА були відправлені листи 

Департаменту охорони здоров’я КМДА, а також КО «Київзеленбуд» з 

проханням втрутитися в ситуацію, що склалася. Від Департаменту охорони 

здоров’я надійшов лист з цього приводу, яку можна вважати формальною 

відпискою.  

 

Петровський В.Б. запропонував прийняти наступні рішення: 



- Визнати, що боротьба КО «Київзеленбуд» з поширенням в зелених та 

рекреаційних зонах міста шкідливих рослин є відсутньою та незадовільною. 

- Визнати, що контроль Департаменту охорони здоров’я за поширенням 

алергічних реакцій на шкідливі рослини є недостатнім 

 

В обговоренні питання взяли участь: заступник директора Департаменту 

охорони здоров’я виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) Куцопал Д.В., заступник начальника Управління 

екології та природних ресурсів виконавчого органу Київської міської 

ради (Київської міської державної адміністрації) Бахмат Ю.О., представник 

Київської міської військової адміністрації, полковник Островершко С.В., 

Слесаренко Є.І., Лисенко О.П., Оніщенко Д.М., Павленко А.М. 

 

Слухали: Павленка А.М., який зауважив, що в процесі обговорення стало 

зрозуміло, що зазначене питання потребує додаткового опрацювання та 

запропонував доручити профільному комітету Громадської ради доопрацювати 

питання на спільній робочій нараді з представниками Департаменту охорони 

здоров’я та Управління  екології та природних ресурсів виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації). 

Заступник директор Департаменту охорони здоров’я виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) Куцопал 

Д.В. та заступник начальника Управління екології та природних ресурсів 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) Бахмат Ю.О. погодились з пропозицією Павленка А. М. 

 

Вирішили: Доручити комітету з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту, внутрішньо-переміщених осіб та учасників бойових дій Громадської 

ради (Петровський В.Б.) розглянути зазначене питання на спільній робочій 

нараді з представниками Департаменту охорони здоров’я та Управління  

екології та природних ресурсів виконавчого органу Київської міської 

ради (Київської міської державної адміністрації). 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Друге питання порядку денного: 

 «Щодо належного функціонування медичних установ в місті Києві» 

 

Слухали: Базіка О.М., який повідомив, що на сьогодні військові госпіталі та 

інші спеціалізовані медичні заклади переповнені, мають істотні проблеми з 

подальшим лікуванням та медичною реабілітацією поранених воїнів. Про це 

свідчать численні звернення  військовослужбовців до представників ГР при 

КМДА. 

 Дослідивши стан справ в місті Києві щодо подальшого лікування та 

реабілітації поранених воїнів України, дійшли висновку, що не 

використовується в належний спосіб профільна медична установа - комунальне 



некомерційне підприємство «Київський міський клінічний госпіталь ветеранів 

війни» (далі – КНП «КМКГВВ»). 

 За форс-мажорних обставин (коронавірусної хвороби «COVID-19») 

медична установа КНП «КМКГВВ» більше року занепадала та не виконувала 

свої профільні завдання.  

 Після початку повномасштабних бойових дій по всій території України 

виникла гостра потреба у відповідних медичних закладах. 

На жаль, змушені засвідчити про те, що належного відновлення закладу  КНП 

«КМКГВВ» не відбулося, не підготовлено зміни до міських цільових програм 

для належного фінансування подібних медичних закладів, які виконують 

важливу функцію лікування та реабілітації поранених захисників України.  

Існують істотні проблеми при лікуванні військовослужбовців в комунальному 

закладі «Центральна міська клінічна лікарня м. Києва» (відома як 

«Олександрівська лікарня») (далі - ЦМКЛ м. Києва). 

В реанімаційних відділеннях ЦМКЛ м. Києва в належній кількості відсутня 

питна вода ( видають по 1 літру на добу), існують проблеми з постачанням 

спеціалізованого харчування для нерухомих пацієнтів, постійно виникають 

проблеми з медичними препаратами, відсутня необхідна кількість апаратів 

зовнішньої фіксації кісток. Доповідач зауважив, що зазначені вище порушення 

потребують негайного усунення. 

 

В обговоренні питання взяли участь: заступник директора Департаменту 

охорони здоров’я виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) Куцопал Д.В., представник Київської міської 

військової адміністрації, полковник Островершко С.В., Лисенко О.П., 

Оніщенко Д.М., Павленко А.М. 

 

Слухали: Павленка А.М., який запропонував звернутися до Київської міської 

військової адміністрації з проханням провести перевірку медичних закладів 

щодо належного виконання покладених на них обов’язків щодо лікування та 

реабілітації військовослужбовців. 

 

Вирішили: Звернутися до Київської міської військової адміністрації з 

проханням провести перевірку медичних закладів щодо належного виконання 

покладених на них обов’язків щодо лікування та реабілітації 

військовослужбовців. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Третє питання порядку денного:  

«Щодо питання фінансової підтримки міських громадських організацій людей з 

інвалідністю» 

 

Слухали: Петровського В.Б., який повідомив, що громадські організації людей 

з інвалідністю міста Києва через відсутність підтримки, яка надавалася шляхом 



фінансування проєктів (відмінена через повномасштабне вторгнення росії в 

Україну), позбавлені можливості захищати інтереси своєї цільової аудиторії 

(людей з інвалідністю), які є, разом з найбіднішими пенсіонерами, найбільш 

незахищеними верствами населення. Захисту своїх соціальних та інших прав 

позбавлені не лише безпосередньо люди з інвалідністю, а й громадські 

організації людей з інвалідністю, що їх захищають, бо, по суті справ, через 

відсутність фінансової підтримки вони просто знищуються. І громадянське 

суспільство в сегменті людей з інвалідністю опинилося під загрозою знищення, 

окрім винятків, про які мова зараз не йде.  

Доповідач запропонував звернутись до Київської міської влади з питання 

надання фінансової підтримки міським громадським організаціям людей з 

інвалідністю на 4 квартал цього року і внести відповідні витрати до бюджету 

міста на наступний фінансовий рік 

 

В обговоренні питання взяли участь: директор Департаменту соціальної 

політики виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) Світлий Р.В., Уповноважена Київської міської ради з 

прав осіб з інвалідністю Петрівська Л.С., голова постійної комісії Київської 

міської ради з питань охорони здоров’я та соціального захисту Порошенко 

М.А., Павленко А.М., Оніщенко Д.М. 

 

Слухали: Павленка А.М., який запропонував звернутися до постійної комісії 

Київської міської ради з питань охорони здоров’я та соціального захисту з 

проханням (Порошенко М.А.) підготувати звернення до Кабінету Міністрів 

України та проекти рішення Київської міської ради, необхідні для вирішення 

зазначеного питання. 

Вирішили: Звернутися до постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту (Порошенко М.А.) з проханням 

підготувати звернення до Кабінету Міністрів України та проекти рішення 

Київської міської ради, необхідні для вирішення зазначеного питання. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Четверте питання порядку денного: 

 «Щодо отримання на офіційних засадах міськими громадськими організаціями 

людей з інвалідністю гуманітарної допомоги у вигляді продуктів харчування з  

Гуманітарного штабу м. Києва для забезпечення ними (продуктами харчування) 

людей з інвалідністю» 

 

Слухали: Петровського В.Б., який зауважив, що люди з інвалідністю, як і 

пенсіонери, є найбільш незахищеними членами київської спільноти, яким 

елементарно необхідно вижити, а надто – зважаючи на те, що цьогорічні осінь і 

зима, скоріше за все будуть важкими. 



 Доповідач запропонував звернутись до Гуманітарного штабу Києва з 

проханням включити громадські організації, благодійні фонди та благодійні 

організації до переліку суб’єктів, що отримують гуманітарну, продовольчу 

допомогу з Гуманітарного штабу м. Києва для забезпечення нею киян: людей з 

інвалідністю, пенсіонерів, інших незахищених верств населення. 

 

В обговоренні питання взяли участь: директор Департаменту соціальної 

політики Світлий Р.В., Уповноважена Київської міської ради з прав осіб з 

інвалідністю Петрівська Л.С., Павленко А.М., Оніщенко Д.М., Білінський Т.В., 

Потабенко І.В., Трофімчук К.В., Лисенко О.П. 

 

Вирішили: Звернутись до Гуманітарного штабу Києва з проханням включити 

громадські організації, благодійні фонди та благодійні організації до переліку 

суб’єктів, що отримують гуманітарну, продовольчу допомогу з міського 

гуманітарного центру для забезпечення нею киян: людей з інвалідністю, 

пенсіонерів, інших незахищених верств населення. 

 

Голосували: «за» - 15, «проти» - 1, «утримались» - 2. 

Рішення прийнято. 

 

П’яте питання порядку денного:  

«Щодо збільшення пенсійних та соціальних виплат до базової мінімальної 

суми, що не менше розміру мінімальної заробітної плати по Україні» 

 

Слухали: Петровського В.Б., який констатував, що пенсійне забезпечення чи 

соціальні виплати, а особливо з урахуванням інфляції та стрибка цін, і не лише 

на товари першої необхідності, не дозволяють пенсіонерам і людям з 

інвалідністю, які є найменш захищеними категоріями населення нашого міста, 

елементарно виживати. 

 Доповідач запропонував звернутись до Київради і мера міста Києва, які, в свою 

чергу, звернулися б до Президента України, Кабінету Міністрів України і 

Верховної Ради України з пропозицією щодо збільшення пенсійних і 

соціальних виплат до базової мінімальної суми, що не менше мінімальної 

заробітної плати по Україні. 

 

В обговоренні питання взяли участь: директор Департаменту соціальної 

політики виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) Світлий Р.В., Уповноважена Київської міської ради з 

прав осіб з інвалідністю Петрівська Л.С., голова постійної комісії Київської 

міської ради з питань охорони здоров’я та соціального захисту Порошенко 

М.А., Павленко А.М., Оніщенко Д.М. 
 

Вирішили: Звернутися до постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту з проханням підготувати звернення до 

Кабінету Міністрів України та проекти рішення Київської міської ради, 

необхідні для вирішення зазначеного питання. 



 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Шосте питання порядку денного:  

 «Щодо законності створення ОСНів в місті Києві» 

 

Слухали: Шкулія Є.В., який проінформував, що до Громадської ради  

звернулися створені на законних підставах органи самоорганізації населення  

міста Києва щодо порушення територіальної цілісності існуючих органів 

самоорганізації населення  міста Києва  при утворенні нових ОСН.  

 Доповідач зазначив, що керівним складом діючих органів самоорганізації 

населення Деснянського району міста Києва, уповноваженими представниками 

будинків, обраних на законних підставах, було проведено дослідження і 

з’ясовано, що при утворенні нових ОСН  в багатьох випадках грубо 

порушувалися норми Закону України «Про органи самоорганізації населення», 

а саме: ніяких установчих зборів, конференцій не проводилось, заяв, звернень 

від мешканців, обраних на законних підставах, уповноважених представників 

мешканців будинків щодо проведення зборів, конференцій, до керівного складу 

органів самоорганізації населення Деснянського району міста Києва не 

надходило, ніяких будинкових зборів з відповідними рішеннями не 

проводилось.  

Доповідач запропонував звернутись до постійної комісії Київської міської ради 

з питань місцевого самоврядування, регіональних та міжнародних зв’язків з 

проханням створити робочу групу з залученням представників Громадської 

ради, яка буде здійснювати контроль за законністю та процедурою створення 

органів самоорганізації населення міста Києва. 

 

Вирішили: Звернутись до постійної комісії Київської міської ради з питань 

місцевого самоврядування, регіональних та міжнародних зв’язків з проханням 

створити робочу групу з залученням представників Громадської ради, яка буде 

здійснювати контроль за законністю та процедурою створення органів 

самоорганізації населення міста Києва 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Сьоме питання порядку денного:  

 «Щодо стану виконавчої дисципліни Департаменту земельних ресурсів 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації)» 

 

Слухали: Калька Д.О., який повідомив, що згідно відповіді Київської міської 

ради від 12.11.2021 р. № 225-СК-4842 офіційно на розгляді у Київраді очікує на 

розгляд декілька тисяч питань, у тому числі питання про передачу в оренду 

земельних ділянок. Зазначена кількість питань не враховує ту велику кількість 



питань, щодо яких взагалі не відбувається жодних дій з боку Департаменту 

земельних ресурсів ВО КМР (КМДА), яка виконує функції приймальні з 

земельних питань. При цьому, слід зауважити, що Київрада, як і її виконавчий 

орган не веде окремого аудиту переліку земельних питань, вирішення яких 

передбачає отримання передбаченої законом грошових надходжень від 

продажу, передачі в оренду земельних ділянок, поновлення договорів оренди. 

Таке протиправне невиконання Київрадою своїх повноважень поряд з 

колегіальною безвідповідальністю та порушенням прав землекористувачів, 

права яких на оформлення користування земельними ділянками порушуються, 

що впливає на відновлення економіки у період воєнного стану, порушує права 

територіальної громади, бюджет якої недоотримує плату за землю у вигляді 

земельного податку та орендної плати за користування земельними ділянками 

комунальної власності. Зазначене має всі ознаки підривної діяльності. 

 

В обговоренні питання взяли участь: директор Департаменту земельних 

ресурсів виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) Пелих В.М., Павленко А.М., Оніщенко Д.М., Базік 

О.М., Слесаренко Є.І., Лисенко О.П., Трофімчук К.В. 

 

Вирішили: Звернутися до голови Київської міської військової адміністрації, 

генерал-майора Збройних сил України Жирнова Миколи Миколайовича з 

проханням: 

– провезти аналіз стану виконавчої дисципліни Департаменту земельних 

ресурсів виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації), на предмет дотримання строків, передбачених 

Законом та Порядку набуття прав на землю із земель комунальної власності у 

місті Києві затвердженого рішенням Київради від 20 квітня 2017 року N 

241/2463; 

– забезпечити внесення земельних питань (у першу чергу вирішення яких 

передбачатиме надходження до міського бюджету),  як суб’єкта подання до 

чергового пленарного засідання Київради; 

– з метою забезпечення дотримання Київрадою строків розгляду земельних 

питань, вирішення яких передбачає надходження до місцевого бюджету коштів 

від користування земельними ділянками, враховуючи судову практику, 

забезпечити негайне включення до порядку денного у першочерговому порядку 

усіх земельних питань, які перебувають на розгляді у Київраді та її 

виконавчому органі. 

– у разі наявності будь-яких норм матеріального права, які є підзаконними 

актами та перешкоджають виконати Закон, винести відповідні розпорядження 

щодо скасування зазначених норм підзаконних нормативних актів. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: Калька Д.О., який повідомив, що відповідно до п. 9 Положення про 

Департамент земельних ресурсів виконавчого органу Київської міської ради 



(КМДА, затвердженого рішенням КМР № 182/342 від 19.12.2002 року 

передбачено наступне. 

Для погодженого вирішення питань, що належать до компетенції 

Департаменту, обговорення найважливіших напрямів його діяльності в 

Департаменті утворюється колегія у складі директора Департаменту (голова 

колегії), заступників директора Департаменту за посадою та працівників 

Департаменту. До складу колегії можуть входити депутати Київської міської 

ради та керівники інших підрозділів органів державної виконавчої влади, 

структурних підрозділів виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації). У відповідь на запити щодо складу колегії 

ДЗРом було повідомлено, що колегію не створено. Таким чином, вбачається 

бездіяльність як колишнього директора Департаменту земельних ресурсів 

Оленича П.С., так і чинного директора Департаменту земельних ресурсів Пелих 

В.М., яка полягає у не виконанні п. 9 Положення про Департамент 

затвердженого рішенням КМР № 182/342 від 19.12.2002 року стосовно 

визначення складу колегії  для погодженого вирішення найважливіших питань 

та напрямів діяльності Департаменту. 

 

В обговоренні питання взяли участь: директор Департаменту земельних 

ресурсів виконавчого органу Київської міської ради (КМДА) Пелих В.М., 

Павленко А.М., Оніщенко Д.М., Базік О.М., Слесаренко Є.І., Лисенко О.П., 

Трофімчук К.В. 

 

Вирішили: Звернутися до Київського міського голови Кличка В.В. та голови 

Київської міської військової адміністрації, генерал-майору Збройних сил 

України Жирнова М. М. з проханням, в межах своєї компетенції, надати 

доручення директору Департаменту земельних ресурсів виконавчого органу 

Київської міської ради (КМДА) подати на затвердження Київському міському 

голові склад колегії відповідно до п. 9 Положення про Департамент земельних 

ресурсів виконавчого органу Київської міської ради (КМДА). 

 
Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Восьме питання порядку денного: «Щодо виконання міської цільової 

програми щодо використання та охорони земель м. Києва на 2019-2021 роки» 

 

Слухали: Калька Д.О., який повідомив, що Київрадою було прийнято рішення 

від 4 грудня 2018 року № 229/6280 “Про затвердження Міської цільової 

програми використання та охорони земель міста Києва на 2019 - 2021 роки”  

22.09.2021 Оленичу П.С. як заступнику голови КМДА з питань здійснення 

самоврядних повноважень у сфері цифрового розвитку, цифрових 



трансформацій і цифровізації під час звіту про результати МЦП 19-21 було 

задано питання: “З яких об’єктів, інвентаризацію яких ви вже здійснили, 

отримано бюджетом і на підставі чого 1 млрд. грн.?”, на що Оленичем П.С. 

була надана відповідь такого змісту:  “На підставі договорів купівлі продажу і 

на підставі договорів оренді відповідно до рішень Київської міської ради”. 

У відповідь на інформаційний запит щодо надання переліку договорів купівлі-

продажу та договорів оренди земельних ділянок від укладання яких до 

бюджету надійшов 1 млрд. грн. з числа тих земельних ділянок, що були 

сформовані в рамках МЦП 2019-2021 роки, Департамент земельних ресурсів 

надав інформацію про те, що така інформація відсутня. 

 

Вирішили:  

1. Довести до Київського міського голови Кличка В.В. та голові Київської 

міської військової адміністрації, генерал-майору Збройних сил України 

Жирнова М. М. інформацію щодо надання недостовірних відомостей 

заступником голови КМДА з питань здійснення самоврядних 

повноважень у сфері цифрового розвитку, цифрових трансформацій і 

цифровізації Оленича П.С. під час надання звіту виконання міської 

цільової програми щодо використання та охорони земель м. Києва на 

2019-2021 роки. 

2.  З урахуванням вище зазначеного запропонувати Київському міському 

голові Кличку В.В. та голові Київської міської військової адміністрації, 

генерал-майору Збройних сил України Жирнова М. М. в межах своєї 

компетенції: 

- поставити питання щодо притягнення заступника голови КМДА з 

питань здійснення самоврядних повноважень у сфері цифрового 

розвитку, цифрових трансформацій і цифровізації Оленича П.С. до 

дисциплінарної відповідальності; 

 - ініціювати питання на черговому засіданні сесії Київради щодо 

перегляду рішення Київради від 07.10.2021 року № 2727/2768 «Про 

затвердження Міської цільової програми використання та охорони земель 

міста Києва на 2022-2025 роки». 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Дев'яте питання порядку денного: «Щодо діяльності ТОВ «РИТУАЛЬНИЙ 

ДІМ «СЯЙВО» 

 

Слухали: Лазуренко М.О., яка проінформувала, що до Асоціації похоронної 

справи в Україні постійно надходять звернення від громадян щодо порушення 

законодавства в похоронній сфері в місті Києві. Одне із звернень від 



громадянки Штеревері Т. О. з проханням надати допомогу у вирішенні 

питання, щодо незаконних дій ТОВ «РИТУАЛЬНИЙ ДІМ «СЯЙВО». 

Доповідачка зачитала звернення громадянки Штервері Т.О. та запропонувала 

звернутись до Ритуальної служби СКП "Спецкомбінат ПКПО" щодо виконавців 

послуг, з якими укладені договори про надання  ритуальних послуг, станом на 

14.09.2022 р. 

 

Вирішили: Звернутись до Ритуальної служби СКП "Спецкомбінат ПКПО" 

щодо виконавців послуг, з якими укладені договори про надання  ритуальних 

послуг, станом на 14.09.2022 р. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: головуючого на засіданні Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) Павленка 

А.М., який запропонував закрити засідання Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

Вирішили: 

Закрити засідання Громадської ради Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

 

 

 

Головуючий засідання 

Громадської ради                                                                     

 

 

 

Анатолій Павленко 

 

 

 

Секретар 

Громадської ради                                                                    

 

 

  

 

 

 

Євгеній Слесаренко 

 

 
 


